
Schriftelijke vraag van Provincieraadslid Lucia Dewolfs aan de deputatie van 

Vlaams-Brabant 

Toegankelijkheid van websites en het Anysurfer-Label 

Beste, 
 
Het Steunpunt Toegankelijkheid van de provincie Vlaams-Brabant voerde vorig jaar in 
samenwerking met AnySurfer een campagne rond digitale toegankelijkheid. De provincie 
wilde de lokale overheden ondersteunen en stimuleren om hun eigen websites 
toegankelijker te maken. 
 
De provincie deed een doorlichting van de gemeentelijke websites om ervoor te zorgen dat 
deze gemeentelijke websites kans maken om het AnySurfer-label te krijgen en zodoende de 
toegankelijkheid van de websites te verhogen. 
 
Ik had daarover volgende vraag: 
 

 Is het mogelijk om per gemeente de conclusies van dit onderzoek te krijgen? 
 
 

Met dank voor de antwoorden, 
 
Lucia Dewolfs 
Provincieraadslid 
 
 
 


